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Ministr zemědělství Nekula na Radě v Bruselu: 
Dovozy zemědělských komodit do Evropské unie 
nesmí vést ke zbytečnému odlesňování
22.2.2022

Tisková zpráva – Odlesňování a znehodnocování lesů kvůli výrobkům, které se dovážejí do Evropy, 
situace na komoditních trzích nebo otázka rybolovných práv byla témata včerejšího zasedání min-
istrů zemědělství zemí EU na Radě pro zemědělství a rybolov. Ministr zemědělství Zdeněk Nekula 
(KDU-ČSL) uvedl, že situace v sektoru prasat v České republice je i nadále kritická. Upozornil také 
na problémy s odbytem českých jablek.

Jedním z hlavních témat na zasedání Rady bylo odlesňování a znehodnocování lesů při produkci zemědělských 
výrobků a dřeva. Připravovaná pravidla obchodu se třetími zeměmi by měla zajistit, že EU nebude obchodovat se 
zbožím, při jehož výrobě dochází ke kácení
a degradaci lesů a pralesů.

„Chceme mít v Evropské unii přehled o tom, jaké výrobky se sem dováží a jak byly vyrobeny. Jde o to, aby kvůli produkci 
některých komodit, jako je například sója, hovězí maso, dřevo či palmový olej, nedocházelo ke kácení pralesů a dalšímu 
znehodnocování lesů. Jednoznačně s tímto souhlasím. Ochrana cenných ekosystémů a šetrné hospodaření v nich je pro mě 
prioritou,“ řekl ministr zemědělství Zdeněk Nekula. 
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